
Kårstyrelsemöte 2017-09-04  Stora Levene scoutkår av NSF 

 
Närvarande: Charlie Andersson, Elin Abelsson, Mija Gustafsson, Sigbritt ”Sibban” Andersson och 

Anneli Fredriksson 

 

§ 1  Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

 

§ 2 Beslöt att  

 till sekreterare välja Anneli Fredriksson 

 till justerare välja Charlie Andersson 

 

§ 3  Terminsstart 

Höstterminen startade sedvanligt med ett planeringsmöte.  

Vi hälsar Calle Andersson och Max Buder välkomna till ledargänget.  

Ledarteamen för hösten 2017 

Spårarna: Anders, Angelica, Anton, Ebba och Sibban  

Upptäckarna: Anneli, Elin, Max och Susanne  

Äventyrarna: Anna, Calle, Efraim och Karin 

Utmanarna: Elin med uppbackning av Sibban 

 

Beslöt att 

Eftersom vi endast har en scout som enbart är Utmanare inte bedriva Utmanarscouting som 

tidigare med veckovisa möten utan slå ihop Utmanare, Rover och unga ledare. Dessa ska 

vara en aktiv del i kårens-, distriktets- och förbundets aktiviteter. Utöver detta kan de 

planera för några egna möten ett antal måndagar.  

 

 Beslöt att 
  Utmanarna får i uppdrag att tillsammans med Anders som projektledare ta sig an 

 källarrenoveringen. ( se § 4) 

 

§ 4 Scoutgården 

Anders har startat med källarrenovering och tömt hela förrådet med jordgolv. Här är taket så 

dåligt så det måste sättas upp nya skivor. Material har Anders tillgång till och tillsammans 

med Utmanare/Rovergänget sätts dessa upp under hösten. I detta förråd tänker vi oss att 

sortera materialet i pallkragar för att få ordning även där. 

 

De brädor mm, från detta förrådet, som går att använda till ved skall sågas till. Vi tillfrågar 

föräldrarna om någon har möjlighet att hjälpa till med en vedkap på höststädningen. 

 

Beslöt att 
Sibban och Charlie fick i uppdrag att köpa in hyllor som är lämpliga att sätta upp i ”gamla 

utmanarlokalen” 

 

§ 5 Lotteritillstånd 

Beslöt att  
 ansöka om ett nytt lotteritillstånd för de kommande 3 åren. 

 utse Sigbritt ”Sibban” Andersson till kårens lotteriföreståndare. 

 

§ 6 Scoutgården 

 Styrelsen konstaterade att några av de ansvarsområden som beslutades på årsmötet inte har 

 fungerat tillfredsställande. Det är viktigt att alla ser över det man tagit ansvar för och 

 lämnar över till sin 2:e man om man själv har förhinder.  



 

§ 7 Hemsidan 

 Styrelsen får i uppgift att gå igenom Kårens ABC som finns på hemsidan, för att  se om 

 någonting saknas eller bör revideras. Detta ska göras innan nästa styrelsemöte.  

 

§ 8 Kompisrekrytering 

 Eftersom vi för närvarande har ca 30 scouter både på spårar- och  upptäckaravdelningarna 

 beslöt styrelsen att inte kompisrekrytera dit. 

 

Beslöt att 
endast kompisrekrytera till Äventyrarna och Utmanarna.  

Den som värvar får en scouttröja.  

Kompisen kan ha varit scout tidigare men ej betalt medlemsavgift under 2017.  

Kompisen ska presenteras, av den som värvar, på första scoutmötet och därefter betalat sin 

medlemsavgift för att belöning ska delas ut.  

 

§ 9 Scoutplagg 

 För att få scouterna att använda scoutplagg i så stor utsträckning som möjligt fortsätter vi 

 ledare att bära scoutplagg i alla scoutsammanhang.  

 

§ 10 Protokoll och Verksamhetsberättelse för arkivering 

Sibban och Cecilia ansvarar för att alla dokument samlas in och skickas för arkivering.  

 

§ 11 Säkerhetsdokumentet 

 Styrelsen uppmanades att se över detta för revision. Detta dokument måste aktualiseras så 

 att alla ledare är medvetna om innehållet.  

 

§ 12 Gamla foton 

 Hembygdsföreningen har fått in ett stort antal gamla foton som ska visas i Scoutgården 

onsdag 13 september. Scoutkåren ansvarar för att möbler är framtagna och för att tekniken 

fungerar. Hembygdsföreningen gör reklam för arrangemanget. Lokalföreningen fixar fika. 

 

§ 13 Sekreterare 

 Beslöt att 
  uppdraget som sekreterare på mötena ska rotera mellan styrelsemedlemmarna.  

 

§14 Mediegruppen 

 Mediegruppen har fokuserat på att få igång kårens nya Instagramkonto. Sedan starten 24 

 april 2017 har 107 bilder lagts upp och den har 131 följare. Målet de har är att lägga upp 

 minst en bild/vecka. Några ledarpresentationer återstår och kommer under hösten.  

 Facebook ska innehålla mer information och Instagram ska visa mer ögonblickshändelser. 

 

Beslöt att 
mediegruppen ska lämna riktlinjerna, för hur hemsidan, Facebook och Instagram ska 

hanteras och användas, till styrelsen senast 8 jan 2018.   

 

§ 15 Lägersommar 2017 

Ransberg: 19 scouter och 6 ledare. Det blev ett bra läger med nöjda scouter.  

Jamboree Kristianstad: 8 scouter från Stora Levene delade by med Nossebro och Linghem. 

Det var en bra sammanhållning i byn och man arbetade tillsammans med alla sysslor. Totalt 

var det 11 000 deltagare på Jamboreen.  

 



Kassören redogjorde för ekonomin kring lägren och kunde konstatera att i och med att 

scouterna arbetat och sökt pengar kom de iväg på Jamboreen för endast 1 000 kr.  

 

§ 16 Sparbanksstiftelsen 

Charlie har lämnat redovisning till Sparbanksstiftelsen kring de två stipendier vi fått de 

 senaste åren.  

 

§ 17 Reklamfilm 

Elin och Ebba har deltagit i filminspelning för kommande NSF-reklamfilm. 

 

§ 18 Julmässan 

Peter Johansson har tackat ja till att vara auktionsutropare på julmässan även detta år.   

 

§ 19  Avslutning 

Ordförande tackade Mija för fikat och avslutade mötet 

 

 

 

Sekreterare       Justerare 

 

Anneli Fredriksson     Charlie Andersson 

 

 

 

    

   

 


